

 **zigbang** smart home



LIVING
FORWARD

ZD-P73

直幫物聯網電子門鎖

SMARTER LIVING, ZIGBANG



直幫開啟智能生活

直幫是一間運用 IT 技術提供創新空間體驗的獨角獸公司。自 2010 年成立至今，一直透過科技呈現新時代的居住環境提供升級房地產資訊。品牌於 2022 年收購三星 SDS 家居物聯網項目部的業務，是三星 SDS 唯一授權承接商，全權擁有三星電子門鎖的生產權、技術及其相關的智識產權，並致力將物聯網硬件結合創新的智能家居科技，開創全新的智能家居生活。

Zigbang, a Korea brand which was founded in 2010, is a global unicorn company that innovates spatial experience through IT Technology and provides all-rounded housing solutions. The company acquired Samsung SDS' smart home IoT business in 2022, who has sole ownership of the intellectual property from technology to production, to usher in a new paradigm of smart home culture by combining IoT hardware with innovative housing contents.

便捷開門

EASY ACCESS

用戶可靈活使用不同的解鎖方法開門。更可隨時隨地發放一次性 / 定期密碼給訪客，並在他們到訪時收到訊息提示。

Different access modes are offered for flexibility of entry. Simply issue one-time / scheduled pin codes to visitors and receive notification when they enter.



指紋
Fingerprint



用戶密碼
Password



RF 鎖匙
RF Key



後備鎖匙
Mechanical Key



App 電子鎖匙
Mobile App Key
(Wi-Fi)

智能防盜功能

ANTI-THEFT FEATURES

門鎖警號提示

Intrusion Alarm

如入侵者試圖強行打開門鎖，警報會即時啟動。

The lock will set off alarm immediately if any forced entry.

隨機啟動碼

Random Code

輸入密碼前先按下隨機數字，防止盜賊透過鍵盤上的指紋窺視密碼。

Enter random digits before your password to reduce risk of password exposure.

安全鎖定模式

Lock (Protect) Mode

連續輸入錯誤密碼 5 次，門鎖會停止操作 3 分鐘。

After 5 failed entry attempts, lock will be disabled for 3 minutes.

雙重認證

Double Authorization

用戶需輸入密碼和指紋才可打開門鎖。

Require fingerprint & password combination to unlock.

語音提示

VOICE GUIDANCE

門鎖設有語音提示，用戶無需查看使用指引，亦可設定門鎖和作日常操作。

Spoken feedback to assist the user for setup and ongoing use without looking into the user manual.

物聯網智能功能

IoT FEATURES

實時門鎖狀態及紀錄

Real-time Status & Logs

用戶可查看實時門鎖狀態及家人出入紀錄等資訊。

Check locking status and entry history of family members anywhere and anytime.

物聯網科技加強保安

Enhanced Security

如遺失手機，屋主可即時在手機應用程式刪除該用戶的資料，所有連接該用戶的開鎖方法即告失效，以確保家居安全。

In case a phone lost, owner can delete that user's information on the mobile APP immediately. All the connected authorization will be invalid to ensure home safety.

Wi-Fi 遙距解鎖

Wi-Fi Smart Open

當您外出時，可以使用手機應用程式為訪客 Wi-Fi 遙距解鎖。

You can unlock the door lock for your visitor with your smartphone when you are out of home.



門外 Outer Body

門內 Inner Body



指紋讀頭
Fingerprint
Reader

RF 鎖匙讀頭
RF Key Reader

電池蓋
Battery Cover

反鎖鍵
Double Lock

後備匙位
Mechanical
Key Hole

外置電源接口
Emergency
Power Port



DOUBLE LOCK

zigbang

PLC原廠行貨獨家升級服務



語言
LANGUAGE

英文版本 原廠正貨
English version - genuine product guaranteed
官方中文及英文用戶指南
Official Chinese & English User Guides

安全程度
SECURITY LEVEL

更安全使用原廠配件安裝
Using original parts for local installation for higher security

產品功能
PRODUCT
FUNCTIONS

預設的產品功能，全部均可正常使用。
All official product features are available for usage.
水貨產品的功能，或未能正常操作，影響用戶使用體驗。
For unofficial products, product features may not function properly. The user experience will be limited.

售後服務
AFTER SALES
SERVICE

原廠感應保養卡
RF Warranty Card



2年產品自攜保養證
2-Year Product Carry-in Warranty Card



經 PLC 專業技術人員上門安裝，可享
有1年安裝保養服務。

For products originally installed by PLC technicians, the customer can enjoy 1 year installation warranty service.

官方的客戶服務熱線及維修中心
Official Customer Service Hotline &
Maintenance Centre

產品使用短片
User Guide Video



型號 Model	 ZIG-ZDP73FNLGEN  ZIG-ZDP73FNLSEN
門鎖 - 手機配對 Smart Lock - Mobile Pairing	一部手機最多登記三個直幫電子門鎖 1 smartphone can register up to 3 Zigbang smart locks
指紋 Fingerprint	100 組 sets
用戶密碼 Password	
一次性 / 定期密碼 One-time / Scheduled Pin Code	合共最多 100 組 up to 100 sets in total
RF 鎖匙 RF Key	
App 電子鎖匙 Mobile App Key	
尺寸 寬 x 高 x 深 Size W x H x D	門外 Outer body : 83.1 x 391 x 63.8 mm 門內 Inner body : 86.2 x 394 x 68.5 mm
重量 Weight	3.686 kg (包括門內和門外門鎖 including both inner and outer bodies)
門厚 Door Thickness	45 - 60 mm (1-3/4" to 2-3/8")
鎖中尺寸 Backset	70 mm
電源 Power	DC 6V AA (LR6) 鹼性電池 Alkaline batteries x 8 pcs
機械鎖匙 Mechanical Key	5 pcs
	 金色 Gold  銀色 Silver

圖片和規格僅供參考，PLC 集團或其合作夥伴 / 供應商可隨時更改，恕不另行通知。

Visuals and specifications of the product in the catalogue are for reference only and are subjected to change at anytime without prior notice by The PLC Group or its associated partners / suppliers.

香港及澳門獨家總代理 EXCLUSIVE DISTRIBUTOR FOR HONG KONG & MACAU



HOME
SOLUTION
EXPERT

(852) 2765 9667